
Zápis č. 14/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 22. 10. 2024 

UKPedF/601531/2024 

 

Přítomni: N. Vondrová, M. Lázňovský, J. Michal, L. Lejbl, A. Nejedlý, L. Jakubcová 

Hajdušková, A. Talafous, J. Stará, J. Štípek, K. Uličná, R. Listíková, P. Chalupský, 

L. Květoňová, M. Linková, L. Ešpandrová, J. Gregorová, P. Procházka 

 

Omluveni: V. Vohlídková, P. Mráček, K. Mikule, K. Mašková, L. Neumann, Z. Svobodová 

 

Hosté: A. Jančařík 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Výsledovka hospodaření k 08/2024 s úpravami rozpisu do konce roku 

4. Informace o změnách ve volbách do AS UK 

5. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění. (16-0-0) 

 

2. Administrativa  

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 13/2024 v předloženém znění. (15-0-2) 

 

Byly ustanoveny následující Studentské oborové rady: SOR Výchovy ke zdraví, SOR 

Německého jazyka, SOR Matematiky, SOR Chemie, SOR Informačních technologií a SOR 

Tělesné výchovy. 

 

3. Výsledovka hospodaření k 08/2024 s úpravami rozpisu do konce roku 

 

J. Štípek a A. Jančařík představují Výsledovku hospodaření k 08/2024 a upozorňují na dodatek 

s návrhem na rozpuštění 10 mil. Kč z rezervního fondu Kč na třinácté mzdy zaměstnanců 

v prosinci. 

 

AS PedF UK schvaluje úpravy rozpisu Výsledovky hospodaření 08/2024, včetně návrhu na 

zařazení 10 mil. Kč z rezervního fondu do motivačního balíčku. (17-0-0) 

 

4. Informace o změnách ve volbách do AS UK 

 

J. Štípek stručně informuje o plánovaných změnách. AS PedF UK se tyto změny budou týkat 

při volbách za dva roky. 

 

5. Různé 

 

V tomto bodě bylo projednáváno několik témat: 

 

• SKAS navrhuje zástupce z řad studentů na nominace do Disciplinární komise, Ústředního 

krizového štábu PedF UK a Komise pro hodnocení výuky studenty:  



o Disciplinární komise: L. Lejbl, L. Ešpandrová, F. Hašpl 

o Ústřední krizový štáb: V. Vohlídková 

o Komise pro hodnocení výuky studenty: M. Mikule, F. Hašpl 

 

• Došlo k úpravám Vnitřního předpisu PedF UK týkajícího se nárustu mezd zaměstnanců. 

o AS PedF UK bere změny ve Vnitřním předpisu na vědomí. 

 

• Na příštím zasedání 5. 11. bude zvoleno nové předsednictvo. 

 

• OKM vyzývá senátory k navrhování nominací na ocenění na adventním koncertě. 

 

• Dále byla diskutována problematika elektronické spisové služby. Současný systém je 

neefektivní a nejednotný. AS PedF UK proto vznáší na studijní oddělení dotaz, které 

dokumenty je potřeba fyzicky tisknout a které ne, a dále jakým způsobem se studenti 

dovídají výsledek v případě podání žádosti. 

 

• Probíral se také stav revize webových stránek kateder (stále v řešení). 

 

• Nakonec A. Jančařík informuje o průběhu plánování rekonstrukce fakulty. Přibližně za 

měsíc bude uzavřena finální podoba smlouvy, v rámci které bude i navržený harmonogram. 

V lednu by měly začít přípravné práce a od února by mělo dojít ke stěhování některých 

pracovišť (zejm. pracoviště ve 4. patře, KBES a další). Od července do 15. září 2025 bude 

budova pravděpodobně zcela uzavřena. 

 

 

 

V Praze, dne 22. 10. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 

 

 

 

 

 

 

 


